
Uchwała Nr LX/609/2024
Rady M:_iejskiej w Stargardzie

z dnia 27 lutego 2024 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gc;,spodarowanie
odpadami komunalnymi

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15, art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572,1463,1688) oraz art. 6r ust. 3, 3a, 3b, 3d ustawy z dnia
13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2023 r.
poz. 1469 i 1852), po zasięgnięciu opinii Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego
w Stargardzie uchwala się, co następuje:

§ 1. W uchwale Nr XX/233/2020 Rady Miejskiej w Stargardzie z dnia 29 września 2020 r.
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami
komunalnymi (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego poz. 4694 oraz z 2021 r. poz. 6029) w §
2 w ust. 4 zdanie pierwsze otrzymuje brzmienie:

„Powstające w gospodarstwach domowych odpady komunalne w postaci zużytych
opon przyjmowane są wyłącznie w Ekopunkcie, w ilości nie większej niż 8 sztuk opon
samochodowych, lub motocyklowych w okresie trzech lat.".

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Stargard.
§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym

Województwa Zachodniopomorskiego.
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UZASADNIENIE

WStargardzie osoby uiszczające opłatę za gospodarowanie odpadami
posiadają często motocykle i jest to ich główny środek transportu. Opony
motocyklowe powinny być przyjmowane w Punkcie Selektywnej Zbiórki
Odpadów z kilku istotnych powodów. W pierwszej kolejności, podlegają one
wymianie z powodu normalnego zużycia, podobnie jak opony samochodowe,
jednakże nie wszystkie warsztaty prowadzą wymianę opon motocyklowych
i użytkownicy motocykli zmuszeni są wykonywać wymianę samodzielnie.
Pomimo, że opony motocyklowe posiadają ten sam kod odpadu, nie są
obecnie przyjmowane w Ekopunkcie, ponieważ obowiązująca uchwała Rady
Miejskiej w Stargardzie z dnia 29 września 2020 roku w treści wskazuje tylko
opony samochodowe.

Odpowiednie utylizowanie opon motocyklowych w Ekopunkcie
umożliwia ich skierowanie do procesów recyklingu, co wpisuje się w ramy
zrównoważonego gospodarowania odpadami. Dodatkowo, opony te zawierają
składniki, które mogą stanowić zagrożenie dla środowiska, dlatego właściwa
utylizacja jest kluczowa. Przekazanie opon motocyklowych do systemu
selektywnej zbiórki odpadów przyczynia się do redukcji ilości odpadów
składowanych na składowiskach, co jest istotne dla środowiska. Ponadto,
ich obecność w komunalnych odpadach może dodatkowo obciążyć system
odpadowy. Włączenie tych opon do systemu selektywnej zbiórki odpadów
stanowi zatem krok w kierunku pełniejszej ochrony środowiska, wspierając
ideę zrównoważonego rozwoju.

Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni
uzasadnione.

Wnioskodawcy
Radni Rady Miejskiej w Stargardzie:

Monika Kieliszak
Norbert Śliwa
Zdzisław Wilk
Damian Gralak
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